

# NII 2022中国国际信息基础设施科学技术创新大会

产品名称	NII 2022中国国际信息基础设施科学技术创新大会
公司名称	隽蔚展览（上海）有限公司
价格	2800.00/个
规格参数	
公司地址	金山区亭卫公路6558号
联系电话	13485623488

## 产品详情

### NII 2022中国国际信息基础设施科学技术创新大会

2022年6月9-10日 中国·上海

June9-10, 2022 shanghai China

#### 一、NII: 未来新基建产业风向标

NII: Wind vane of new infrastructure industry in the future

新基建是智慧经济时代贯彻新发展理念，吸收新科技革命成果，实现国家生态化、数字化、智能化、高速化、新旧动能转换与经济结构对称态，建立现代化经济体系的国家基本建设与基础设施建设。为了推动和见证这场伟大的时代变革，助推国家新基建产业发展战略，在国家相关部委与上海市政府的大力支持下，中国科学技术协会、上海市经济信息化委信息化推进处、中国云智汇网、合肥南辰数字科技有限公司、中国信息协会、信息基础设施创新产业联盟联合发起NII2022中国国际信息基础设施科学技术创新大会。本次大会专注于信息基础设施产业的跨界融合与创新趋势，通过会展联动，汇聚产业高端资源体系，充分展示大出行产业新思维、新技术、新产品、新模式和新业态，致力于成为具有国际影响力的交流和展示平台，成为出行产业未来发展风向标。 新一届NII大会将于2022年6月9—10日在上海隆重举办。在此，我们诚挚邀请出行产业相关机构能积极参与本次大会,相约上海，占领信息基础设施产业战略高地！

未来，从这里开始！

New infrastructure construction is the national infrastructure and infrastructure construction in the era of smart economy to implement the new development concept, absorb the achievements of new scientific and technological revolution, realize the ecological, digital, intelligent, high-speed, conversion of new and old kinetic energy and economic structure symmetry, and establish a modern economic system. In order to promote and witness this great era change and boost the development strategy of national new infrastructure industry, with the strong support of relevant national ministries and commissions and Zhejiang Province, China Cloud intelligence network and Hefei Nanchen Digital Technology Co., Ltd. jointly launched the 2022 China International Information Infrastructure science and Technology Innovation Conference. This conference focuses on the cross-border integration and innovation trend of the information infrastructure industry. Through the exhibition linkage, it gathers the high-end resource system of the industry, fully demonstrates the new thinking, new technology, new products, new models and new formats of the big travel industry, and is committed to becoming an international influential exchange and exhibition platform and a future development vane of the travel industry. The latest NII conference will be held in Shanghai from June 9-10, 2022. Here, we sincerely invite travel industry related organizations to actively participate in this conference, meet with Shanghai, occupy the strategic highland of information infrastructure industry! THE FUTURE STARTS HERE

## 二、组织架构

主办单位：中国科学技术协会、中国云智汇网、上海市经济信息化委信息化推进处、信息基础设施创新产业联盟

承办单位：中国云智汇网、南辰科技、中国信息协会

支持媒体：中国云智汇网、中文网、之家、21世纪经济报道、新基建网、活动家、电子信息产业网、云计算门户、中国通信网、中国云智汇网、通信产业网、东方卫视。

## 三、拟邀嘉宾

万 钢—中国科学技术协会主席

刘宏烈—工信部副部长

徐晓兰—工信部副部长、中国工业互联网研究院院长

邬贺铨—中国工程院院士

沈昌祥—中国工程院院士国家信息化专家咨询委员会委

李培根—中国工程院院士

吴金城—上海市经信委主任

张建明—上海市经信委信息基础设施管理处处长

张 英—上海市经信委大数据发展处处长

黄先斌—上海市通信管理局信息通信管理处处长

张丽云--上海市通信管理局网络安全管理处处长

戴 斌--上海市通信管理局互联网管理处处长

肖仰华—上海市互联网大数据工程技术中心副主任

刘 多—中国互联网协会秘书长

邓郁松—国务院发展研究中心市场经济研究所副所长

牛一兵--中央网信办副主任

余晓辉—中国信息通信研究院副院长

陆 雷—上海市信息服务业行业协会秘书长

戴剑飏—上海市信息化企业家协会会长

张建锋--阿里巴巴集团首席技术官兼阿里云智能总裁

徐文伟—华为战略研究院院长

梁宝俊—中国联合网络通信集团副总经理

苗建华—中国通信企业协会会长

吴云坤—奇安信科技集团总裁

王洪添—浪潮集团执行总裁

于英涛—H3C总裁兼首席执行官

余少华—中国信息通信科技集团副总经理

刘兴平—中国科学技术协会学术部

李鸣—工信部电子技术标准化研究院研究室主任

张滨—中国移动通信集团有限公司 信息安全管理与运行中心总经理

吴坚坚—腾讯网络运营总监

何小龙—国家工业信息安全发展研究中心 副主任

#### 四、NII 产业变革时代的创新盛会

##### 1、跨界融合 Cross-boundary Integration

以新基建为主线，打通通信网络基础设施、新技术基础设施、算力基础设施等多个行业，共同交流、

## 协同发展

With the new infrastructure as the main line, we will open up communication network infrastructure, new technology infrastructure, computing infrastructure and other industries, Common exchange and coordinated development.

### 2、高端权威 High-end Opinion Leaders

智库倾力打造，政府资源深度参与，汇聚全球影响力的意见

Top think tanks are built with all efforts, government resources are deeply involved, and the most influential opinion leaders in the world are gathered

### 3、会展联动 Synergy of Exhibition and Forum

超级论坛 + 创新展会，优势互补，通过“一会一展”，双轮驱动，强势推动产业发展

Super Forum + Innovation Exhibition, complementing each other's strengths; Forum + Exhibition work together to drive the industry to a new high

### 4、创新前沿 Cutting-edge Innovation

展示及交创新性的技术与产品，探讨前瞻性的模式与生态

Demonstrate the most innovative technologies and products, exchange ideas, explore the most forward-looking models and ecosystem

## 五、产业资源全面覆盖 FULL SUPPORT OF INDUSTRIAL RESOURCES

聚合政府高端战略资源，助力企业抢占行业政策高地

Aggregate high-end and strategic resources from the government, help enterprises grasp preferential policies

打造全产业链多维价值生态圈，实现企业品牌价值的全面提升

Build the multi-dimensional ecosystem throughout the entire industry chain, and achieve a total upgrade of the branding value

### Government

把握行业发展趋势      Seize trend of the industry

规解读行业政策法规      Interpret industry policies and regulations

助力企业战略创新      Assist strategic innovation of your business

### Business

搭建多元交流平台      Building a multi communication platform

制构建平等对话机制 Construct an mechanism of equal dialogue

赢实现企业多维共赢 Achieve win-win of your business

Think Tank

洞悉行业热点 Insight into industry hot topics

流促进国际交流 Boost international communications

慧汇聚精英智慧 Converge elite wisdom

Customer

增强品牌影响力 Enhance brand influence

提升市场营销力 Strengthen marketing capability

强化区域渗透力 Increase regional penetration

六、 超级论坛 — 构建未来出行产业大生态

SUPER FORUM - BUILD A BIG ECOSYSTEM FOR FUTURE MOBILITY INDUSTRY

通过立体化的论坛体系，汇聚全产业优势资源，构建未来出行产业大生态

Through a comprehensive forum system, premium resources of the entire industry are aspired to be pooled to build the ecosystem of future mobility

吸引近万名观众，全面提升大会关注度及影响力

Attract nearly 10000 professional audience, comprehensively enhance the attention and influence of the conference

1场 高层论坛 1 HIGH-LEVEL FORUM

产、学、官、经、研资源汇聚，核心输出未来出行产业政策导向及指导性战略观点。

Gather top resources from the industry, academic circle, government, business and research sectors, bring core viewpoints on policy and strategic guidance for future mobility

6场 主题峰会 6 THEMED SUMMITS

产业细分领域热点专项话题思维碰撞，深入探讨行业发展方向。

Discuss hot topics about different segments in the industry, and deeply explore the possibilities of development

## 10大品牌企业金奖评选及颁奖

全面贴近产业实践，融入产业需求，促进产业生态发展紧密联动。

Approach industry practice, integrate industry needs, promote industry 's eco-linked development

## 七、议题方向（拟）Topics (Tentative)

### 1、高层论坛 High-level Forum

如何强化信息基础设施建设的应用与实践

How to strengthen the application and practice of information infrastructure construction

### 2、6场主题峰会 6 Thematic Summits

5G+产业应用发展主题峰会

5g + industry application development theme Summit

物联网技术趋势及对产业发展主题峰会

Internet of things technology trends and industry development theme Summit

工业互联网赋能制造业转型升级主题峰会 Industrial Internet enabled manufacturing transformation and upgrading theme Summit

边缘计算与工业互联网标识专题论坛 Forum on core technology and application of artificial intelligence

互联网+时代的云计算与大数据实践专题论坛 Internet plus era cloud computing and big data practice Forum

数字经济时代专题论坛 Digital Economy Era Thematic Forum

### 3、NII2022信息基础设施TOP10榜单评选及发布

工业互联网品牌企业金奖 Top 10 industrial Internet Brands Gold Award

5G网络品牌企业金奖 Top 10 brands in 5G networks

网络安全品牌企业金奖 Top Ten brands of NetworkSecurity Enterprise Gold Award

数据中心品牌企业金奖 Top 10 brands of Data CenterEnterprise Gold Award

品牌企业金奖 Blockchain top ten brand enterprisegold award

云计算品牌企业金奖 Top 10 brands in cloudcomputing

物联网品牌企业金奖 Internet of things top 10brands gold award

人工智能品牌企业金奖 Artificial intelligence top tenbrand enterprise gold award

边缘计算品牌企业金奖

Top 10 brands in edge computing

## 八、同期活动

NII2022信息基础设施TOP10榜单评选暨颁奖典礼 Nii2022 information infrastructure top 10 list selection and award ceremony on	发布《信息基础设施产业研究报告》等各项学术成果 The Research Report on information infrastructure industry
大会同期还安排一系列针对性的技术专题会议、国际交流会议、产业对接会议等。  A series of technology-themed conferences, international communication conferences and business matching conferences will be  held along with the GFM.	